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Beste kiezer/inwoner van de Drechtsteden,

Overstromingen afgewisseld met de droogte deze zomer: de Waterschappen 
zijn belangrijker dan ooit. We willen allemaal wonen in een vrij, veilig en welvarend 
Nederland. Maar dat gaat niet zomaar, daar zijn goede oplossingen voor echte 
problemen voor nodig. Voor mensen zoals jij en ik die wonen en werken in dit 
mooie waterrijke gebied.

Het zoute water rukt op, ook in ons mooie waterrijke gebied. Daarom mag de 
aandacht voor voldoende zoet water níet versloffen. Ruimte is een steeds 
schaarser goed en de waardevolle agrarische sector moet ook als beheerder 
van ons landschap binnen al die beperkingen toch voldoende ruimte 
overhouden.

Als ingenieur vind ik het belangrijk dat we kiezen voor duurzame oplossingen die 
ook echt duurzaam zijn. Het efficiënt inzetten van innovatie zorgt ervoor dat het 
betaalbaar blijft en we steeds meer zelfvoorzienend worden. Energie die we 
opwekken uit ons afvalwater daarom inzetten voor onze eigen waterzuivering.

Wat mij betreft gaan we in ons Waterschap werk maken van:
1. Het efficiënt inzetten van innovatie voor een duurzaam Waterschap.
2. Behoud van voldoende zoet water.
3. Geen aanwijzing tot Nationaal Landschapspark dat alles op slot zet.

Met behulp van jouw stem wil ik daar de komende vier jaar hard voor je aan de 
slag gaan bij het Waterschap.

Efficiënt inzetten van innovatie!

Meer weten of contact?
Ga naar:
zuidholland.vvd.nl of 
hollandsedelta.vvd.nl

Terry van Ditmars
Tot op 15 maart,


